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اتاق اصفهان؛ کورسوی امید فعالان اقتصادی

مصاحبه با آقای حسن اخوان صفایی، مدیر عامل شرکت فرش شیخ صفی

شرکت فرش شیخ صفی یکی از شرکت های فعال در عرصه تولید فرش ماشینی است.

حسن اخوان صفایی، مدیر عامل این شرکت با اشاره به مشکلات متعدد فعالان اقتصادی در سال های اخیر، پیگیری ها و اقدامات اتاق اصفهان مانند میز اتاق در بانک مرکزی را

کورسوی امید فعالان اقتصادی می داند و می گوید:

طبیعی است که اکثر فعالان اقتصادی درگیر مشکلات مشابهی باشند و حرف همدیگر را بیش از افراد دیگر بفهمند و درک کنند.

از سال 1371 در شهرک صنعتی جی مشغول به فعالیت هستیم و با 150 نفر بیمه شده این مجموعه تولیدی را می چرخانیم. ما هم مثل هر بنگاه دیگری درگیر مشکلات ارزی و

تعهدات ارزی سر رسید نشده هستیم و می دانم که در صورت ادامه دار بودن این مشکلات و عدم ارتباط درست با دیگر کشورها درگیر چه مشکلاتی خواهیم بود.

در حال حاضر با برگزاری جلسات مختلف در اتاق بازرگانی روزنه امیدی به وجود آمده است.

به طور حتم شخص به تنهایی نمی تواند از پس مشکلات برآید. من به شخصه از پیگیری های اتاق راضی هستم و تلاش های مسئول میز اتاق در بانک مرکزی برایم قابل تقدیر

است.

قطعا اگر انتظارات افراد به ترتیب اولویت بندی و برنامه ریزی شود و همین روند پیگیری های اتاق استمرار یابد، ما شاهد اتفاقات بهتر در فضای کسب و کار استان خواهیم بود.

میز اتاق در بانک مرکزی تاثیرات مثبت زیادی داشته ولی باید اطلاع رسانی مناسبی در این زمینه انجام شود؛ چون خیلی از شرکت ها از نحوه کار اتاق و این میز با خبر نیستند و

می خواهند به تنهایی مشکلاتشان را حل نمایند که عملا امکان پذیر نیست و باید از ظرفیت های موجود در تشکل های اقتصادی، به ویژه اتاق بازرگانی اصفهان برای حل

مشکلات خود استفاده نمایند.
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